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Geachte mevrouw Maarsen, beste Esther, 

Middels deze brief wil ik reageren op uw brief van 19 november 2014. Zoals in 
mijn email d.d. 19 november 2014 staat, zijn jullie wensen ten aanzien van de 
veilligheidsvoorwaarden gecorrigeerd. Dit heb ik tijdens mijn bezoek op 20 
november j l . bevestigd. Zoals u weet streven wij naar maximale veiligheid en zijn 
er geen bezuinigingen doorgevoerd. 

De bomen 
U schrijft dat mijn medewerkers het onderzoek van Pius Floris uit januari 2013 
verkeerd citeren. Dit is niet het geval, in de bijlage treft u hiervan de bevestiging 
aan, opgesteld door Pius Floris. 

Er staan 8 bomen in het werkgebied. Indien de ABT variant toegepast wordt, geldt 
er een kapadvies voor 3 van de 8 bomen. Zie hiervoor ook hoofdstuk 5 (advies) uit 
het rapport van Pius Floris. Overigens zijn de kosten van de bomen met een omtrek 
van 60-70 cm zoals genoemd in de factsheet inclusief transport vanuit Duitsland. 
De kosten van de groeiplaatsverbetering zitten al in de gemeenteraming. 

Tot slot 
Mijn medewerkers hebben uw alternatief zeer serieus genomen en gewogen. Op 
basis van diverse gesprekken is de gemeente met de Vrienden tot een gezamenlijk 
opgesteld en gepresenteerd factsheet gekomen. Dit nu ligt, met het collegebesluit, 
voor aan de commissie Beheer. 

riendelijke groet, 

drs. Cora^Yfk&-Sikkema~ 

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
Stadhuis, Grote Markt 2 Haarlem - Telefoon 023 5113000 - Fax 023 5113441 



Van: Henk Werner [mailto:h.werner@amsterdam.piusfloris.nll 
Verzonden: dinsdag 25 november 2014 16:19 
Aan: Stefan de Kogel (Civiel Totaal BV) 
Onderwerp: RE: bomen Bakenessergracht 
Urgent ie: Hoog 

Beste Stefan, 

Jouw conclusie is juist er wordt door de vrienden een verkeerde voorstelling van zaken gegeven. 
Ik begrijp dat de bomen met de nrs. 53853 en 53852 buiten het werkgebied vallen. 
Er is sprake van spraakverwarring men refereert aan de conditie van de bomen maar in de bijlage 
Visual Tree Assessment van rapport 13/21024 van 24-01-2013 staan twee kolommen conditie en 
toekomstverwachting (tkv). Hieronder zet ik het even op een rij voor je ; 

boomnr. huisnr. conditie 
53844 la redelijk 
53845 5 redelijk 
53845 7b redelijk 

53847 11 redelijk 

53848 15 redelijk 

53849 19 redelijk 

53850 23 redelijk 
53851 27 redelijk 

tkv advies 
redelijk Snoeien, groeiplaats verbeteren 
matig vellen 
redelijk Achterstallige begeleidingsnoei + 

gpv (groeiplaats verbeteren) 
redelijk Achterstallige begeleidingsnoei + 

gpv 
redelijk Achterstallige begeleidingsnoei + 

gpv 
redelijk Achterstallige begeleidingsnoei + 

gpv 
matig vellen 
matig vellen 

Er is nog geen aanvullend bewortelings onderzoek uitgevoerd, maar met onze ervaring met dergelijke 
situaties, lijkt het aannemelijk dat er ondanks vele voorzorgsmaatregelen toch wortelschade zal ontstaan. 
Ondanks dat het rapport schrijft dat behoud van de bomen mogelijk is, maar dan wel eerst nog dat 
aanvullende bewortelingsonderzoek, met allerlei aanvullende maatregelen, ben Ik de mening toegedaan 
dat in de praktijk blijkt dat het toch een zeer moeizaam proces zal worden. Het is niet uitgesloten dat 
er gedurende het traject of vele jaren later toch bomen uit zullen vallen. 
Ik geef een ieder bij dit project betrokken mee om ernstig de juiste overwegingen te maken, de kademuur 
moet technisch zo optimaal mogelijk gemaakt worden om zo lang mogelijk mee te gaan. Voor de bomen 
moeten de omstandigheden dan ook zo optimaal mogelijk gemaakt worden om ook zo lang mogelijk goed 
te kunnen groeien. 
Het is voor zowel de kademuur als de bomen een investering in de toekomst die zorgvuldig gedaan moet 
worden om er een zo groot mogelijk rendement uit te halen. 

Met vriendelijke groet, 

Henk Werner 
Adviseur 
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